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ZAPISNIK 
s 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 22. kolovoza  2018. godine 

 
Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 

istarske brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 19,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu 
za opće poslove, društvene djelatnosti i  razvojne projekt. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, 
Dejan Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Enisa Marinac, Đani Soldatić, Damir Kajin, 
Dubravka Črnac Dujanić, Sandi Černeka i Vlatko Mrvoš, Mirta Ćaleta, Zdravko Ćurić,  

Odsutni članovi gradskog vijeća:  Mirta Ćaleta i Vedran Majcan. 
 
 
 
Ostali prisutni: Siniša Žulić, Ana Pernić, Elena Grah Ciliga, Ornela Rumen, Elvis 
Šterpin, Roberta Kalčić Savatović, Ervina Šurković Kisiček, Gordana Čalić Šverko. 
 

Dejan Jakac pozdravlja sve  prisutne, otvara sjednicu  i predlaže slijedeći 
dnevni red koji se jednoglasno prihvaća . 

 
 
 

D N E V N I  R E D 
 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 26. srpnja 2018. godine. 

2. Pitanja i prijedlozi. 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvješća o izvršavanju Proračuna 

Grada Buzeta za 2018. godinu s pripadajućim aktima: 
a) Zaključak o korištenju proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2018. 

godine.  
4. Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za  

2018. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 
1. II. Izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2018. godinu i projekcija za 

2019. i 2020. godinu, 

2. II. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za  2018. godinu, 

3. II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2018. 

godinu, 

4. II. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 

5. II. Izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2018. 

godinu 

6. Program projekta  “InCITY+” 



7. II. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu, 

8. II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne   

infrastrukture za 2018. godinu, 

9. II. Izmjene Programa projekta „Poduzetnički inkubator Verzi“. 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Buzeta za 
2018. godinu. 
              

 

TOČKA 1.  
Usvajanje skraćenog zapisnika s 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

dana 26. srpnja 2018. godine 
 

 
 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi slijedeći  
 

 
ZAKLJUČAK  

 
Usvaja se  skraćeni  zapisnik  sa 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

dana 26. srpnja 2018. godine. 
 

 
 

TOČKA 2.  
Pitanja i prijedlozi 

 
 

Đani Soldatić iznosi da je čitajući u Glasu Istre  vezano uz Hitnu medicinsku pomoć 
naišao na naslov „Istra ima isti standard hitne pomoći kao ostatak Hrvatske tek kada si to 
sama plati“ . Za promjenu mreže hitne pomoći preduvjet da Hrvatski zavod hitne medicine 
da suglasnost o broju ekipa i smještaju na određenom području   i na temelju toga ministar 
zdravstva donosi odluku o mreži . Istra prema svemu sudeći nije u milosti kada je riječ o 
timovima hitne medicinske pomoći. Mislio je da drugi ili plaćaju nadstandard ili da imaju 
lošiju uslugu nego mi, a ispalo je da mi uz plaćanje imamo najlošiju uslugu. Smatra da to 
nije korektno od ministarstva zdravstva ili onoga koji je za to zadužen te predlaže da se 
zaduži gradonačelnik da s drugim gradonačelnicima prvenstveno ispita te tvrdnje i da 
zajedno sa županom poduzme neke mjere pa čak smatra da treba tražiti povrat sredstava 
koje smo do sada za te namjene platili,  

Vlatko Mrvoš postavlja pitanje kada će biti zip-line u funkciji, te tko je nadležan za taj 
projekt ? Predlaže, pošto grad Buzet ima jako puno sportskim manifestacija, a mnogi turisti 
dolaze sa ciljem da prisustvuju istima, da se izradi vaučer pomoću kojeg bi svi učesnici tih 
manifestacija kod iznajmljivača ostvarili popust, a iznajmljivači bi u dogovoru dio sredstava 
vratili organizatoru.  Da li se dobila povratna informacija od POU vezano uz mogućnost 
uvođenja kino predstava , te da li postoji mogućnost da se kino predstave uvedu za vrijeme 
božićnih praznika? Da li se nešto poduzelo vezano uz parking stari grad ? 

Damir Kajin podržava inicijative vijećnika Mrvoša i Soldatića. U tijeku je rekonstrukcija 
ceste Žulići – Ročko Polje- Lupoglav, a radi se i na ostalim područjima u IŽ, da li je moguće 
ubrzati sanaciju i način izrade. Najgore je to što nema dostatnih strojeva, radnika, a 
sanacija se mora izvršiti u određenom roku. Predlaže da se upozori izvoditelja na način 
izrade. Vezano uz štandovi za Subotinu, gdje mu je na problem ukazao vlasnik gostione 
Most, zašto je Grad Buzet odlučio na neki način  izuzeti buzetske obrtnike, ugostitelje i 
posao dodijeliti nekoj, tako mu govore, vidio je natječaj, specijaliziranoj tvrtki. Dodjeljuje se 
prostor u cjelini, nitko od domaćih ugostitelja, taj posao ne može na takav način odraditi, 



ali deset obrtnika, ugostitelja iz Buzeta može postaviti priručnih oštarija ili štandova. To je 
možda i prilika da ti ljudi tijekom Subotine i zarade.  Vezano uz Stari grad, bio bi presretan 
da se ofarbaju vrata na zvoniku, osim toga bodu u oči velike kružne baje u starom gradu. 
Iste su narušile vizuru Pjacaleta. Vidio je kako su u Zagrebu postavljene lijepe kante za 
smeće, kao lule od rosfraja  koje izgledaju pristojno. Smatra da bi nešto tako bilo primjereno 
i gradu Buzet, a ono što imamo u Starom gradu ne da je strašno i neukusno i ružno već 
smatra da je to devastacija prostora, i čudi ga da se konzervatori zbog toga nisu javili.  

Siniša Žulić iznosi da je financiranje hitne medicinske pomoći od strane županije i 
gradova i općina po modelu po kojem sada financiramo uvedeno nakon strašne stvari koja 
se desila u Umagu kada je jedna starija gospođa na žalost umrla pred vratima zaključane 
hitne. Župan je tada sazvao koordinaciju gradonačelnika i našao se model sufinanciranja.  
Što se zip line tiče, desile su se dvije stvari administrativne prirode. Kandidirali smo se na 
natječaj Hrvatskih voda da bi mogli kao zainteresirana strana za gradnju mogao kandidirati 
na natječaj Ministarstva turizma za dobiti sredstva, što smo i uspjeli. U ugovoru je pisalo 
da Grad Buzet ne smije dati isto na korištenje trećim osobama, a Grad Buzet se ne može 
baviti komercijalnom djelatnošću. Da bi ovaj dio izbjegli na natječaj koji je bio ove godine 
javila se firma Plzet i nadamo se da ćemo putem iste staviti u funkciju zip line.  Podržava 
prijedlog o vaučeru za sportske manifestacije. Vezano uz kino predstave, nada se da će 
POU isto staviti u svoj program. Projektna dokumentacija za stari grad za parking, imamo 
idejno rješenje, prema UPU-u nemoguće je napraviti više od 30 parkirnih mjesta, a ako u 
toku izmjena UPU-a dobijemo nekakvu mogućnost da isto ima neku normalnu cijenu u 
odnosu na investiciju,  da dobijemo veliki broj parkirnih mjesta onda bi taj dio išli raditi.  
Vezano uz cesta Žulići - Ročko Polje – Lupoglav slaže se da bi trebalo biti više radnika na 
gradilištu. Vezano uz štandove za Subotinu laž je da je bilo tko izuzet tj. javno nadmetanje 
koje je raspisano  ne ograničava bilo koga da se javi. Činjenica je da proteklih godina za 
7-8 pozicija koje smo imali u najmu javila su se dva buzetska ugostitelja. Bilo bi mu drago 
da se na natječaj jave buzetski  ugostitelji. U mjesecu rujnu ima dosta manifestacija na 
buzeštini te smatra da svi ugostitelji koji žele raditi imaju prilike raditi i zaraditi. Što se tiče 
kontejnera u Starom gradu smatra da sadašnji kontejneri manje upadaju u oči od 
dosadašnjih. B 

Ana Pernić vezano za HMP, Grad Buzet je ove godine osigurao sredstva za pripravnost 
za jednu medicinsku sestru koja dolazi raditi kad je tim vani. U drugim gradovima u Istri 
sukladno potrebama je različita praksa. Iz  zavoda za HM IŽ upozoravaju da su Istri 
potrebni dodatni timovi  hitne pomoći, a da ministarstvo za to ne osigurava sredstva i 
imamo informaciju da je županija i ove godine ponovno uputila zahtjev za povećanjem 
mreže timova u našoj županiji no od ministarstva nije dobila odgovor. Prihvaća prijedlog 
vijećnika Soldatića te ako su vijećnici za, uputit će se resornom odjelu IŽ zaključak.  

Elvis Šterpin vezano uz cestu Žulići – Lupoglav, planirani kraj radova je kraj studenog, 
Na gradilištu su dva koordinatora. Podizvođač je tvrtka iz Kršana koja nastoji držati tempo 
koji je postavljen terminski u samom projektu. Nadzor nad projektom vrši Učka konzalting 
koja vrlo precizno na sastancima iznosi probleme i nedostatke koji se nastoje riješiti. 
Problem je bila prašina koja se javljala tijekom sunčanih dana gdje su se angažirali i 
buzetski vatrogasci. Što se tiče prometovanja i gužvi iste su se nastojale riješiti 
postavljanjem ručne signalizacije. Radovi  završavaju petkom u 12,00 sati i vikendom se 
ne radi kako bi promet nesmetano odvijao.  

Ervina Šurković Kisiček vezano uz Subotinu i štandove, iznosi da je bilo godina kada 
se niti jedan ugostitelj  iz Buzeta nije javio za isto. Svima se pokušalo izaći u susret, molilo 
se ugostitelje da dođu, nudila im se  cijena najma za dvije lokacije kao za pola lokacije  no 
nisu imali sluha. Mnogim ugostiteljima subota ne odgovara zbog toga što nedjeljom idu u 
stari grad te se ne stignu spremiti. Priča nije onakva kako pojedinci prezentiraju već treba 
vidjeti i drugu stranu.  Što se tiče starog grada i kontejnera, zna da postoje ljepša rješenja, 
no ista su puno skuplja, našlo se rješenje koje je najprihvatljivije.  

Damir Kajin vezano uz Subotinu smatra da treba dati najprije buzećanima mogućnost 
da rade i zarade. Vezano uz kontejnere u Starom gradu smatra da Buzet zaslužuje bolje i 
ljepše. Ako će se sve konstruirati znači da ćemo morati ponovno trošiti sredstva, slaže se 



da je ovo prijelazni period, no ponovno će se trošiti sredstva i smatra da se trebalo „jednim 
udarcem ubiti dvije muhe“. Vezano uz Subotinu smatra da bi možda trebalo istu početi 
osmišljavati na neki novi način vizavi Subotine po starinski.  

Vlatko Mrvoš da li vijećnici mogu dobiti na uvid skicu nove  tržnice ?  
Ervina Šurković Kisiček iznosi vezano uz kontejnere u Starom gradu da se tamo neće 

pojaviti nikakva dodatna investicija jer iskopi koji su napravljeni služit će i dalje, a 
kontejnere možemo premjestiti negdje drugdje.   

Siniša Žulić iznosi da će se sastaviti zaključak vezano uz HMP i istog proslijediti 
županiji. 
 

 
TOČKA 3.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvješća o izvršavanju Proračuna Grada 
Buzeta za 2018. godinu s pripadajućim aktima: 

a) Zaključak o korištenju proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2018. 
godine 

 
Ornela Rumen obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Damir Kajin  prihod od imovine, vodi se sudski spor te moli objašnjenje? 
Ornela Rumen odgovara da je to vezano uz zemljište HEP-a. 
Damir Kajin, osvrće se na socijalnu skrb, maticu umirovljenika, sindikat umirovljenika, 

UA, udrugu Sovinjak,  sredstva za udžbenike,   potpore za zapošljavanje, kapitalne pomoći od 
države koje su 4%, sredstvima iz EU fondova za  vrtić i novo zapošljavanje, troškove 
reguliranja parkinga u starom gradu,  protupožarne putove, uređenje fasada. Postavlja pitanje 
koliko se potrošilo za nerazvrstane ceste na području grada?  

Siniša Žulić iznosi da u polugodišnjem izvješću piše koliko je za šta utrošeno sredstava. 
Natječaj za saniranje nerazvrstanih cesta biti će ubrzo raspisan. Zahvaljujući na uspješnoj 
kandidaturi na natječaj  Ministarstva regionalnog razvoja sredstva će biti povećana. Vezano 
uz sudski spor radi se o zemljištu HEP-a koje  HEP kada je gradio zgradu nikada nije otkupio. 
Imamo ugovor iz te godine o zakupu tog zemljišta koje je potpisan na razini Elektroistre ali ga 
uprave u Zagrebu osporavaju. Nemamo pravnog osnova da se isti raskine, u postupku smo, a 
jedna nepravomoćna presuda je već donesena u korist Grada.  

Nakon rasprave prijedlog se daje na glasanje te se  jednoglasno donosi  
 
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Polugodišnje izvješće o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2018. godinu 
s pripadajućim aktima: 

a) Zaključak o korištenju proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2018. 
godine 

 
 
 
 

TOČKA 4.  
Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za  2018. 
godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) II. Izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2018. godinu i projekcija za 2019. 

i 2020. godinu, 

b) II. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za  2018. godinu, 



c) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2018. 

godinu, 

d) II. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 

e) II. Izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2018. 

godinu 

f) Program projekta  “InCITY+” 

g) II. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu, 

h) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne   infrastrukture 

za 2018. godinu, 

i) II. Izmjene Programa projekta „Poduzetnički inkubator Verzi“ 

 

Dejan Jakac iznosi da je Damir Kajin dao amandman u pismenom obliku te moli da 

istog nadopuni tj. navede gdje će se sredstva uzeti da bi se za navedene prijedloge na te 

stavke dodali te da se  ispravi prijedlog kod iznosa za novorođenu djecu.  

Siniša Žulić i Ornela Rumen  obrazlažu prijedlog.  

Dejan Jakac čita amandmane vijećnika Kajina.  

Damir Kajin obrazlaže amandmane i to:  

1. Da se osigura 200.000,00 za nabavku školskih knjiga učenika Osnovnih škola 

Buzeštine. Novac se osigurava na način da se zaduži Grad Buzet. 

2. Da se osigura iznos od 200.000,00 kn za sanaciju ruševnih seoskih zgrada. Novac 

da se osigurava na način da se zaduži Grad Buzet. 

3. Osigurava se iznos od 150.000,00 kn kako bi svako novorođeno dijete (roditelji 

istog) dobili iznos od 5.000,00 kn po djetetu. Novac se osigurava na način da se 

zaduži Grad Buzet. 

4. Da se osigura 200.000,00 kn za uređenje parkirališta u ulici Ivana Sancina ( ispod 

tzv. boračke zgrade, a iznad Drvoplasta).  Novac se osigurava na način da se 

zaduži Grad Buzet. 

Siniša Žulić obrazlaže : 

1. amandman, protuzakonito je zaduživanje za nabavku novih knjiga, i ne može se 

prihvatiti ovaj amandman. Grad Buzet je prije par godina osigurao preko 200.000,00 

kn za nabavku svih udžbenika za  područje buzeštine i Općine Lanišće.  

2. amandman, Grad Buzet je spreman brinuti o svojoj imovini i pozvao je svih da ako 

imaju saznanja da je neka gradska zgrada u ruševnom stanju, da je spreman 

komunalni redar izaći na teren i vidjeti da se ta sanacija izvrši u sklopu postojećih 

sredstava proračuna. Za privatne objekte moraju sami vlasnici riješiti problem, a 

komunalni redar može izaći na teren i istima narediti da saniraju zgrade. 

3. amandman ne  može se prihvatiti jer zakonski nije moguće niti smo u mogućnosti 

se zadužiti za tu stavku.  

4. amandman, ne može prihvatiti jer zakonski nije moguće.  Napravljen je načelan 

troškovnik koji prelazi 400.000,00 kn i to samo za vozila do 8 tona. Nadopuniti će 

se troškovnik kako bi se vidjelo koliko on iznosi i za teretna vozila pa će se isti 

dostaviti vijećnicima, a na žalost sa 200.00,00 kn tu površinu ne može se urediti.  

 

Damir Kajin smatra da bi Buzet trebao odustati od prireza. Drago bi mu bilo da je cijena 

vrtića kao u Umagu, vezano uz parking u ulici I. Sancina smatra da se može sa 

200.000,00 kn napraviti prva faza, a ostalo u nekoj drugoj fazi. Osvrće se na program 

IN CITY i sredstva za socijalni dijalog u iznosu od 450.000,00 kn, sredstva koja se 



dobivaju iz EU fondova, bolje je da ih dobijemo mi i da ih mi ista utrošimo  no smatra 

da je van pameti za šta se dobivaju sredstva i koliko.  Pohvaljuju dodijeljena sredstva 

za kupnju knjiga i  za stipendije.  

Siniša Žulić iznosi vezano uz  programe financiranja EU, čini mu se da je 

procedura takva da iste potvrđuje sabor RH i točno je rečeno što se u programu jačanja 

socijalnog dijaloga može dobiti. Raspisan je natječaj kojeg se mi moramo držati, i sve 

ono što smo mislili da se iz toga programa može dobiti to se i predložili. Jedan dio nam 

je izbačen i to onaj konkretan dio i slaže se sa vijećnikom Kajinom, dio koji smo mislili 

da nam neće izbaciti i koji je važniji su izbacili.   

Dejan Jakac daje amandmane na glasovanje. 

Damir Kajin odustaje od svojih  amandmane, te iznosi da je to samo bila 

inicijativa da se razmišlja na jedan drugačiji način.  

Prijedlog se daje na glasovanje te se jednoglasno donosi  

 

 

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se  II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za  2018. godinu, te 
pripadajući programi i drugi akti: 

a) II. Izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2018. godinu i projekcija za 2019. 

i 2020. godinu, 

b) II. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za  2018. godinu, 

c) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2018. 

godinu, 

d) II. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 

e) II. Izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2018. 

godinu 

f) Program projekta  “InCITY+” 

g) II. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu, 

h) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne   infrastrukture 

za 2018. godinu, 

i) II. Izmjene Programa projekta „Poduzetnički inkubator Verzi“ 

 

 

TOČKA 5.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Buzeta za 
2018. godinu 

 
 
 Damir Sirotić obrazlaže prijedlog te iznosi u ime Odbora za javna priznanja da je odbor 
održao tri sjednice, prijedloge razmatrao i predložio zaključak. Pristiglo je 12 prijedloga, te 
iznosi da su ove godine svih dvanaest pristiglih prijedloga i nagrađeni.  

Otvara se rasprava. 
Vlatko Mrvoš moli da se izbjegne praksa da kad vladajuća stranka nekoga predlaže  

isti uvijek dobije nagradu.  
Damir Kajin zahvaljuje svim predloženima i nagrađenima  za ono šta su učinili za ovaj 

grad. Smatra da bi trebalo pristupiti izmjeni pravilnika, da onaj koji predlaže ne mora tražiti 
suglasnost onoga kojeg predlaže već da to učini Grad. Predložili su nagrade za svećenike 



no oni su rekli da je možda bolje ne, a smatra da bi i o njima trebalo voditi računa, a iznosi 
da je protekle godine predložio g. Blažu Vukotića za nagradu koju nije dobio, zna da je to 
bilo nakon roka, no smatra  da bi se grad trebao na neki način njemu zahvaliti za sve što 
je napravio.  

Damir Sirotić iznosi da je Odbor razmatrao prijedlog da se prijedlozi za priznanja 
potpisuju naknadno no Uredba o zaštiti podataka stupila je na snagu te bez potpisa 
predložene osobe ne može se prijedlog dostaviti. Odbor se vodio uključivanjem u rad 
predloženih osoba, čini mu se da je ove godine prvi put desilo da svi koji su predloženi 
uvršteni su u prijedlog za priznanja.  

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  
 

 
 
 

ZAKLJUČAK  
 

 
Donosi se Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Buzeta za 2018. godinu 

 
 

 

 
Siniša Žulić iznosi da se slijedeća sjednica Gradskog vijeća planira održati  

zadnji tjedan u mjesecu rujnu. Iznosi da se približavaju manifestacije vezane uz Dan 
grada  te poziva svih da prisustvuju manifestacijama počevši u petak polaganjem 
vijenaca u 17,00 sati na groblju i spomen parku te nastavkom svečane sjednice u 
18,00 sati te ostalim događanjima vezanim uz Dan grada.   

 
 
 
 

Sjednica je zaključila sa radom u  21,00  sat. 
 
 
 
ZAPISNIK VODILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
  Tatjana Merlić                                                                       Dejan Jakac  

 

 

 
 
 

 


